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Protokoll fört vid styrelsemöte 2008-11-04 
 
 
Närvarande: Ingvar Björk, Per Edlund, Sanna Bergman, Karin Lovebacke, 
Karin Knutsson, Magnus Furuholm (del av mötet), Krister Danielsson, 
Andreas Österlund (del av mötet) och Anette Wiberg (del av mötet). 
 
 
§1. Mötets öppnande 
Ordförande Sanna Bergman hälsar alla välkomna och förklarar mötet 
öppet. 
 
 
§2. Fastställande av dagordning 
Följande dagordning föreslås och godkänns: 
Mötets öppnande 
Fastställande av dagordning 
Val av protokolljusterare 
Föregående protokoll 
Avtackning 
Valberedningen 
Seniorerna 
Sektionerna 
Ekonomi 
Hemsidan 
Julkalendrar 
Övriga frågor 
 
 
§3. Val av protokolljusterare 
Karin Knutsson väljs av styrelsen till protokolljusterare jämte ordföranden. 
 
 
§4. Föregående protokoll 
Genomgång av föregående protokoll som med nedanstående tillägg 
godkänns och läggs till handlingarna. 



Sanna Bergman rapporterar att resan med Promotionbåten var lyckad 
främst eftersom hon och Lena Bertilsson fick lära känna representanter från 
andra närliggande föreningar vilket kan resultera i framtida samarbeten. 
Sanna Bergman berättar även att stipendieansökningarna som 
diskuterades vid föregående möte nu är inskickade. 
 
 
§5. Avtackning 
Krister Danielsson avtackas av styrelsen efter mycket väl utfört arbete i 
föreningen. 
 
 
§6. Valberedningen 
Magnus Furuholm från valberedningen medverkar. Diskussion kring de 
poster som behöver tillsättas inför kommande år. Flera förslag på personer 
kommer upp och diskuteras. Magnus återkommer vid kommande 
styrelsemöte. 
 
 
§7. Seniorerna 
Andreas Österlund berättar att ledartruppen antagligen kommer att se 
likadan ut nästa år som nu, detta är dock inte helt klart.  
Diskussion kring hur det ska se ut nästa år, ska vi ha ett U-lag? Räcker 
spelarna till tre lag?  
Frågan om utbyte med Tyskland kom också upp, Sanna Bergman frågar 
Sicke om kontaktpersoner.  
Andreas får även spelaravtalet som utformats, han får återkomma om han 
eller någon av hans kollegor har något de vill tillägga eller ändra. 
 
 
§8. Sektionerna 
Bordtennisträningen är nu igång. 
Föreningen ordnade aktiviteter på IP under novemberlovet. 
Flera Ungdomslag kommer att börja träna inomhus nu i november. 
 
 
§9. Ekonomi 
Ingvar Björk rapporterar att föreningen ligger minus jämfört med samma tid 
förra året men plus totalt sett. Det saknas fortfarande vissa inkomster. 
En fråga gällande ekonomiskt bidrag till avslutning för ungdomsledarna har 



inkommit från Tomas Dawidsson, styrelsen godkänner detta. 
 
 
§10. Hemsidan 
Olika förslag på lösningar diskuteras. En representant för varje ungdomslag 
samt övriga sektioner är önskvärt. Magnus Furuholm har erbjudit sig att 
hålla i utbildning för dessa. Karin Lovebacke och Sanna Bergman tittar 
vidare på denna fråga. 
 
 
§11. Julkalendrarna 
Julkalendrar för försäljning har inkommit. Liksom förra året kommer två 
kalendrar per familj vara ett minimum. Seniorerna har redan fått sina. 
Anette Wiberg sköter distributionen till ungdomslagen. 
 
 
§12. Övriga frågor 
Anette Wiberg berättar att en fråga gällande vår medverkan vid 
skyltsöndagen har inkommit. Föreningen kommer i år att medverka med en 
tipsfråga och ett pris. 
Anette Wiberg kommer även att kolla upp ifall det är möjligt att ordna fika att 
sälja på IP vid Lucialoppet. 
Sanna Bergman berättar att hon håller på att skriva en ansökan till Lennart 
Nilssons stipendiefond, den ansökan ska vara inlämnad i december. 
 
 
§13. Mötets avslutande 
Mötet avslutas, nästa möte 2008-12-02 klockan 19.00. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Karin Lovebacke 
 
 
 
 



Justeras 
 
 
Sanna Bergman                  Karin Knutsson 
 
 


